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1. Inleiding 
De fractie van het CDA heeft op grond van artikel 37 van de Organisatieverordening van de Gemeenteraad 
schriftelijke vragen gesteld over woonwijk De Vaarst. Het betreft vragen op het gebied van verkeersveiligheid 
en communicatie/Barneveld Noord. 

2. Beoogd effect 
a) Meetbaar effect 
b) Maatschappelijk effect 

3. Argumenten 

4. Kanttekeningen 

5. Financiën 

6. Uitvoering 

Planning: 

Communicatie: 

Evaluatie/controle 

7. Bijlagen 
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Onderwerp; 
Raadsvragen art 37 CDA 

Woonwijk de Vaarst 

Geachte heer Van den Broek, 

Op 6 december 2016 heeft u schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 37 van 
de Organisatieverordening van de gemeenteraad, over woonwijk De Vaarst. U stelt 
deze vragen naar aanleiding van een inventarisatie door uw partij naar het welzijn en 
welbevinden onder de bewoners van de wijk. 

Onderdeel verkeersveiligheid 
Vraag 1: Bent u bekend met het feit dat fietsers komend uit de richting Voorthuizen in 
de spitsuren veel overlast veroorzaken, verkeersregels overtreden en met teveel naast 
elkaar fietsen en ongewenste routes kiezen door de woonwijk? 

Antwoord: Het is algemeen bekend dat er sprake is van een grote fietsstroom vanuit 
Voorthuizen door de wijk De Vaarst naar het JFC. Het is ook algemeen bekend dat met 
name de schoolgaande jeugd het niet zo nauw neemt met de verkeersregels. Het is 
evident dat op sommige momenten en op bepaalde locaties dit overlast tot gevolg heeft 
en verkeersregels worden overtreden. Dat er sprake is van veel overlast en fietsers 
ongewenste routes kiezen is bij ons niet bekend. 

Vraag 2: Bent u bereid door bijvoorbeeld steekproefsgewijs controles uit te voeren om 
gevaarlijk fietsen beter te structureren? 

Antwoord: Als u met ongewenste routes onder andere bedoelt het fietsen op trottoirs 
en/of op voetpaden en het zodanig fietsen dat er hinder ontstaat voor andere wegge
bruikers dan is gericht verkeerstoezicht op zijn plaats. In het kader van voorlichting en 
communicatie zullen wij in overleg gaan met de directie van het JFC en de genoemde 
verkeersproblematiek aan de orde stellen. Graag horen wij van u om welke specifieke 
routes het gaat waar sprake is van overlast door fietsers. In het reguliere overleg met 
de politie over verkeerszaken (Ambtelijke Verkeerscommissie) zullen we dit bespreken 
en vragen of er periodiek/steekproefsgewijs in de spitsperioden gehandhaafd kan wor
den. 

Vraag 3: Is het college op de hoogte dat het autoverkeer ondanks de vele bochten in 
de Van Wijnbergenlaan en de Rebellaan toch nog veel te hard rijdt? 

Antwoord: Te hoge snelheden op deze wegen zijn ons niet bekend op basis van klach
ten of meldingen. We zijn wij bereid om verkeerstellingen uit te voeren om een beeld te 
krijgen van de genoemde problematiek. 

Vraag 4: Is het mogelijk dat het college door het plaatsen van mobiele radar snelheids
indicatoren de hardrijders te tonen hoe hard ze rijden? 
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Antwoord: Ja, wij zullen begin volgend jaar snelheidsdisplays ophangen op de ge
noemde wegen. 

Vraag 5: Bent u als college op de hoogte dat het zicht, met name op de Van Haersol
telaan, op diverse plaatsen te beperkt is door hoog gras en dit simpel te voorkomen is 
door het wat vaker te maaien? 

Antwoord: Er zijn bij ons geen recente meldingen bekend over verkeersveiligheid in 
relatie tot te hoog gras. In augustus 2016 zijn er twee meldingen, overigens niet in de 
buurt van de Van Haersoltelaan, geweest van te hoog gras. Het maaien van het gras 
wordt in de gemeente uitgevoerd volgens de methode van beeldgericht werken. De 
aannemer die verantwoordelijk is voor de uitvoering van het werk voldoet aan de ge
maakte resultaatafspraken. Daar waar nodig voeren wij uiteraard extra onderhoud om 
er voor te zorgen dat het zicht goed is. 

Onderdeel communicatie/Barneveld Noord 
Vraag 6: Bent u bereid een ruime groenzone aan te leggen tussen de bestaande 
woonwijk en de nieuw in te richten wijk? 

Antwoord: In de raadsvergadering van maart 2017 wordt het masterplan van Barneveld 
Noord ter vaststelling voorgelegd. Met de behandeling van dit masterplan worden te
vens de kaders voor Barneveld Noord vastgelegd en zal dit punt aan de orde komen. 

Vraag 7: Kunt u vroegtijdig aangeven hoe de infrastructuur van de nieuw te bouwen 
wijk er uit zal gaan zien zodat er inspraak mogelijk is over de ontsluiting? 

Antwoord: De hoofdinfrastructuur zal in het masterplan Barneveld Noord worden vast
gelegd. Per fasering zal Barneveld Noord verder worden uitgewerkt, leder uitwerkings
plan zal voor inspraak aan de bevolking worden voorgelegd. 

Vraag 8: Bent u op de hoogte van het feit dat het groenonderhoud in de wijk tekort 
schiet en dat alleen actie ondernomen wordt nadat er geklaagd wordt? 

Antwoord: Dat beeld herkennen wij niet. In De Vaarst wordt de openbare ruimte onder
houden conform de methode van beeldgericht werken. De resultaten in De Vaarst vol
doen aan de afgesproken criteria. Het aantal meldingen uit de wijk is vergelijkbaar met 
andere wijken, en relatief laag. Gemiddeld komen er uit de Vaarst 2 a 3 meldingen per 
maand binnen over het groenbeheer. De helft van deze meldingen gaat over bomen, 
bijvoorbeeld afgebroken takken of stormschade. De andere helft gaat over de kwaliteit 
of het onderhoud van beplanting. Meldingen die betrekking hebben op het beheer en 
onderhoud van de openbare ruimte worden direct doorgegeven aan de aannemer of de 
eigen dienst en binnen een paar dagen opgelost. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 

drs. D. Bakhuizen dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
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